



MICHAEL FAULKNER

Musical Theatre | Théâtre musical

DEVELOPING ARTIST STREAM
VOLET ARTISTE EN DÉVELOPPEMENT

An active member of the Ontario Registered Music Teachers' Association (ORMTA) Kingston Branch and National Association of Teachers of Singing (NATS), Michael Faulkner studied at Queen's University, Kingston and the Royal Conservatory of Music in Piano/Voice performance and pedagogy as well as in music theory and history.

Known for his musical insight, beautiful tone and technical command, Michael began his music studies at age four, participating in numerous music festivals and competitions and receiving many top awards and distinctions. Michael enjoys a rewarding career as teacher of more than 60 weekly students of all ages and levels in piano, voice, pedagogy and theory. As an examiner and clinician for Conservatory Canada, Michael has had the opportunity to work with music teachers and students across this wonderful country.

For many years, Michael led a large community choir in the Quinte region with great passion. Michael is an avid animal lover, helping in the training future of future guide dogs for the Lion's Foundation of Canada, with his family. As well, Michael loves to attend concerts, support the theatre and explore nature.



Membre actif de la filiale de Kingston de l'Ontario Registered Music Teachers' Association (ORMTA) et de la National Association of Teachers of Singing (NATS), Michael Faulkner a fait ses études à l'Université Queen's, à Kingston, et au Conservatoire royal de musique en interprétation piano/chant et en pédagogie, de même qu'en théorie et histoire de la musique.

Reconnu pour son intuition musicale, sa belle sonorité et sa maîtrise technique, c'est à l'âge de quatre ans que Michael a débuté des études musicales qui l'ont mené à prendre part à de nombreux festivals et concours et à recevoir de multiples prix et distinctions. Michael mène une carrière de professeur enrichissante auprès d'une soixantaine d'élèves de tous âges et de tous niveaux en piano, chant, pédagogie et théorie. En tant qu'examinateur et clinicien pour Conservatory Canada, Michael a eu l'occasion de travailler avec des professeurs de musique et des élèves d'un bout à l'autre de ce merveilleux pays. Pe

ndant plusieurs années, Michael a dirigé avec ferveur un grand chœur communautaire dans la région de Quinte. Michael est un grand ami des animaux, sa famille et lui aident à former de futurs chiens-guides pour la Fondation des Lions du Canada. Il aime aussi aller à des concerts, appuyer le théâtre et explorer la nature.